
 

 
 

 

 

 
Dagsorden og referat til fællesbestyrelsesmøde 

 
Dato: 28. november 2024 
 
Tidspunkt: kl. 19.00. – 21.00 
 
Forplejning: Kirsten 
 
 
Mødeformand og ordstyrer: Tina 
 
Dagsorden: Helle og Kasper 
 
Ref: Jørgen 

 
Nordlyset:  
Helle Mørk Blaabjerg (HMB), Tina Hedevang Christensen (THC), Torben Erik 

Hamann (TEH), (PJF), *Karin Skyldal Sørensen (KS), Kirsten Tokeskov 

Magnowski (KT).  
 

*Vikar for Katrine, der er på barsel 

 
Skole:  
Kasper Jensen (KJ), Mai-Britt Tinning Hegelund (MTH), Oddny Maria Oddsdottir 
(OM), Tanja Hedevang (TH), Jørgen Silberbauer (JS), Arzu Cilek (AC), Emil Adler 
Lei (EL)  
 
 
Suppleant:  
Helle Katrine Pind Rasmussen (HR), Ulla Østergaard (UØ) 
 
 
Fraværende:   
Marlene Thybo Geertsen (MTG). 
 
 

    

 
Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige 
ansvarlige, gæster og er det til orientering 
(O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

 

 
Tid 
Estimer
et tid til 
punktet 

 
Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

 
Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden (B) 

 
5 min 

 
Godkendt.  
Punkter tilføjet dagsordenen under eventuelt (se 
nederst).  
 

 
Alle 
 

 
2. 

 
Referatet fra sidst 
 

 
5 min 

 
Helle B. opdaterer princip for undervisningens 
organisering til næste gang.  
 
Støtteforening: 
Fællesbestyrelsen har fortsat et håb om muligheden 
for oprettelse af støtteforening for HSB.  
Der mangler dog flere frivillige kræfter, der vil give et 
nap med. Kom frisk! Alle bidrag og indsatser vedr. 
Støtteforeningen er velkomne - små som store.  
  

 
Alle 

 
3. 

 
Nyt fra elevråd (O) 

 
5 min 

 
Elevrådet er ikke tilstede.  
 
Sigrid arbejder løbende med elevrådet, og de er godt i 
gang med diverse tiltag.  
 

 
Elevrådet 
 



 

 
 

 

Der er uddannet to UMR’er, og der er netop opsat 
postkasse ved kontoret til gode forslag fra elever.  
 
Helle Kathrine indkaldes fremadrettet til 
elevrådsmøderne som bestyrelsesrepræsentant 
bestyrelsen. Helle kontakter Sigrid. 
  
 

 
4. 

 
Nyt fra skole og børnehus 

 
10 min 

 
Skolen: 
Lærerstillingen, matematik og musik i udskolingen, 
genopslås. Mathilde Nørmølle fortsætter med 
matematik i 9. klasse januar ud.  
 
Der er lavet en aftale med ”Mikkels Musikskole”, som 
varetager dele af musikundervisningen indtil vi har 
ansat en ny lærer.  
 
Mobilfri Skole: 
På det førstkommende lærermøde i december tages 
punktet omkring Mobilfri Skole op.  
 
33-punkters aftalen: 
Fremadrettet skal vi have fokus på De 33 punkter i den 
nye aftale om Folkeskolen. Dette tages op i 
bestyrelsen og herefter med personalet.  
 
Ny viceleder: 
Mathilde Nørmølle er nyansat Viceskoleleder. 
Mathilde kommer fra egne rækker, nærmere bestemt 
lærer i udskolingen samt Trivselsvejleder. 
Vi ser frem til samarbejdet med Mathilde. 
 
Alberte Svanhede skal på højskole, og Christian 
Enevoldsen flytter til Aarhus. De stopper begge d. 1/1 
2025. Vi kigger på løsninger i både SFO og Klub.  
Tusind tak for indsatsen og for samarbejde til dem 
begge to.  
 
Børnehuset:  
Michael (pædagog) og Julie (studerende) starter d. 2. 
december. Et stort velkommen til dem begge herfra!  
 
Julie Østergaard og Emma Kring stopper i Børnehuset, 
da de rejser ud i den store verden.  
Tusind tak for indsatsen og samarbejdet til dem begge 
to!  
 

 
Ledelsen 
 

 
5. 

 
Frugtordning i børnehuset 
(Se bilag)  
 

 
15 min 

 
Den kommunale, forældrearrangerede frugtaftale 
fortsætter som hidtil. Yderligere orientering følger.  
   

 
Alle 

 
6.  

 
Tilsyn med princip for adgangen 
til at opfylde 
undervisningspligten ved at 
deltage i undervisningen i den 
kommunale musikskole eller ved 

 
10 min 

 
Princippet har været taget i brug vedrørende en enkelt 
elev. Der er ført tilsyn uden yderligere bemærkninger. 
 
Bestyrelsen informeres om brug af princippets ved det 
årlige tilsyn. 

 
Ledelsen 



 

 
 

 

eliteidrætsudøvelse i en 
idrætsforening  
 

 
7.  

 
Opfølgning på APV 

 
15 min 

 
APV’en (3i1) er gennemført på hele matriklen.  
 
Der har været nedsat en arbejdsgruppe, der har 
arbejdet med organisering & udmøntning af APV’en.  
 
APV’en består af en fysisk del, en psykisk del og en 
ledelse-evaluering.  
 
Efter gennemførelse af APV’en har der været afholdt 
dialogmøde for al personale på hele matriklen. 
Efterfølgende er der udarbejdet handleplaner på alle 
de områder, der kalder på dette.  
 
Jonas (vores AMR) inviteres til næstkommende møde, 
hvor arbejdet med handleplaner sættes på dagsorden. 
Mødet finder sted d. 16. december kl. 17.00 - 19.30.   
 

 
Ledelsen 
 

 
8. 

 
Kort evaluering af mødet mellem 
bestyrelse og personale 
 

 
5 min 

 
Gode og positive tilbagemeldinger fra personalet og 
bestyrelsen. Rart at mødes alle sammen.  Gode 
værktøjer og et fint oplæg.  
 
Obs. til næste gang:  
Der laves grupper med repræsentanter fra alle 
afdelinger + Fællesbestyrelse.   
 

 
Alle 

 
 
9. 

 
Kort evaluering af arrangement 
den 19. november – 
årsberetning og SoMe 
 

 
5 min 

 
En god aften og et godt forum til gennemgang af 
årsberetningen med efterfølgende oplæg om SoMe.  
 
Oplægget vedr. SoMe var relevant og spændende. Der 
er rundsendt slides til personalet, som kan bruges i 
undervisningen. 
 
Obs til næste gang:  

- Lav tilmelding til arrangementet.  
- Tjek kalenderen for andre arrangementer i 

perioden optil.  
- Gør opmærksom på at det (i invitationen) skal 

skrives klart og tydeligt, at man ved deltagelse 
ikke kan vælges til noget denne aften.  

 
Husker generelt:  
Skriv alle arrangementer i Børnehusets kalender 
(herunder; forældremøder, lanternefest mv.)  
  
 

 
Alle 

 
10. 

 
Drøftelse af meddelelsesborgen 
– er den taget i brug? 
 

 
10 min 

 
KJ er netop i dag blevet tilknyttet samtlige klasser for 
at kunne danne sig et overblik over brugen af 
Meddelelsesbogen. Dette ruller over natten og kan 
derfor først ses dagen efter dette møde. 

 
Alle 



 

 
 

 

 
Drøftelse af punktet udskydes til næstkommende 
møde 
 

 
11. 

 
Drøftelse af muligheden for en 
facebookside. 
 

 
10 min 

 
Der kan oprettes en lukket Facebook-gruppe, hvor kun 
administratorer kan lægge indhold op, men brugere 
kan ikke.  
 
Det diskuteres, hvorvidt muligheden for en Facebook-
side skal føres ud i livet.  
 
Det besluttes, at energien lægges i at optimere 
hjemmesiden fremfor at lave en ny Facebookside.  
 
Når hjemmesiden er opdateret deles link på 
Facebooksiden ”Hvad sker der i Herskind”.   
 
Det bør overvejes, hvorvidt en medarbejder 
fremadrettet skal have tid til at vedligeholde 
hjemmesiden.  
 

 
Alle 

 
12. 

 
Drøftelse af opslag på AULA.  
 

 
10 min 

 
Pt. kan forældre ikke skrive opslag på forsiden af Aula.  
Det undersøges, om man som bestyrelsesmedlem 
igen kan få adgang til dette.  
 
Aula bruges kun til skole-/ og børnehusrelateret 
indhold.Der må ikke deles opslag på Aula, som ikke er 
relateret til skole eller Børnehus.  
 

 
Alle 

 
13. 

 
Evt. 
 

 
5 min 

 
Fredag d. 6. december 
Borgmesteren og udvalgsformændene kommer til 
Herskind d. 6. december kl. 15.00-17.00. 
Medlemmerne vil være tilstedet omkring brugsen, 
gående i Herskind og til afsluttende dialog i 
Forsamlingshuset. Emil fra Bestyrelsen deltager.  
 
Kasper inviterer elevrådet til arrangementet.  
 
Skole-/hjem samtaler:  
Henvendelse fra forældre omkring tidsrummet, hvori 
skole-/hjem samtalerne afholdes.  
 
Kulturskole:  
Der er stor forskel landsbyerne imellem, hvilke 
muligheder man har for at gå til forskellige 
fritidsaktiviteter.  
Vi har tidligere haft tilbud om Kulturskole her på stedet. 
Der var desværre ikke særlig stor opbakning, derfor 
lukkede tilbuddet ned. 
  
Kasper undersøger muligheden for at genstarte et 
samarbejdet med Kulturskolen.  
 

 
Alle 

  


